
Vragen ten behoeve van de rondvraag 20 juni 2023 
 
Voorzitter, 
 
We gaan het straks nog uitgebreid hebben over de nota asielopvang, maar toch hebben we op 
voorhand al een vraag.  
Ons kwam het volgende ter oren, Hotel-Restaurant Dinkeloord zou ingericht gaan worden als 
opvanglocatie voor asielzoekers. Hoewel deze locatie niet in Dinkelland ligt en het college er formeel 
niet over zal gaan menen wij toch dat het een impact gaat hebben op de Denekampse samenleving. 
We hebben dan ook de volgende vragen voor de wethouder: 
 

1. Is het college op de hoogte van deze ontwikkeling? Zo ja, waarom is dit dan niet 
gecommuniceerd met de inwoners van Denekamp? 
 

2. Zo nee, is het college dan van plan zsm contact op te nemen met de gemeente Losser om een 
en ander uit te zoeken? 
 

3. Is het college het met ons eens dat dergelijke ontwikkelingen in NOT-verband besproken 
moeten worden voordat zoiets bekend wordt? 

 
 
Namens de fractie Progressief Dinkelland 
Sebastian Slots 


